



Mr Robert Lui

Hong Kong Digital Asset Leader, Capital Market Services Group Hong Kong Leader, and Audit & Assurance partner of Deloitte China

Overseeing Deloitte’s digital asset and Web3 program in Hong Kong, Robert works closely with regulators, trading platforms, custodians, and asset managers on licensing, compliance review, and security token offering projects. With over 20 years of professional experience, he has led over 50 IPO engagements with corporations in a broad range of industries from consumer to real estate to technology, while providing audit & assurance, digitalization, and mergers & acquisition services to listed companies and growth enterprises.

As a Member of the HKSAR Government’s Task Force on Promoting Web3 Development, Robert plays an active role in supporting the growth of Hong Kong’s digital asset and Web3 ecosystem. His other key external appointments include Chairman of Greater Bay Area Committee at the Hong Kong Institute of Certified Public Accountants, Board Director of the Hong Kong Securities and Investment Institute, Divisional President of Greater China for CPA Australia (2023), Council Member of the City University of Hong Kong, and Advisor of CityU Academy of Innovation.



呂志宏先生

德勤中國數字資產香港主管合夥人、資本市場服務部
香港主管合夥人、審計及鑒證合夥人

呂志宏負責領導德勤在香港的數字資產和 Web3 業務，並與監管機構、交易平台、託管人和資產管理公司在發牌、合規審查和證券型代幣發行等一系列項目開展合作。他擁有超過 20 年的專業經驗，多年來領導了超過 50 家企業成功上市，客戶涵蓋消費、房地產和技術等行業，同時為上市公司和成長型企業提供審計及鑒證、數字化、併購等服務。

作為香港特區政府第三代互聯網發展專責小組成員，呂志宏積極為香港數字資產和 Web3 生態圈發展作出貢獻。他的其他重點外部職務包括香港會計師公會粵港澳大灣區委員會主席、香港證券及投資學會董事局成員、澳洲會計師公會 2023 年大中華區分會會長、香港城市大學校董會成員、城大創新學院顧問等。